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1. B. Godkendelse af referat  

Godkendt uden bemærkninger. 

2. O. Meddelelser 

• Der er kommet ny akkrediteringsrapport vedr. OIM Polyt. Der er arbejdet hårdt på denne fra 

AAUs side. Ny indstilling: Akkrediteret i Aalborg, betinget akkrediteret (gælder et år, skal 

vurderes igen) i København. Der er intern opfølgning i august. JHA sender rapport til SN til 

orientering. 

• Fejl i plagiattjek: Jan Schjødt fik besked om at tjekket var gået galt fordi rapporten var på 123 

MB og max. er 25 MB. Der er tvivl om hvem der sørger for at rapporten nedskaleres så den 

kan køres igennem. Henrik Brohus følger op med fakultetet.  

• GIM er blevet akkrediteret. 

3. B. D. Fleksibelt masterforløb 

• Specifik ansøgning om forløb omhandlende halalslagtning. ST: Kravet om mindst 30 ECTS 

indenfor masterens hovedområde lever ansøger ikke op til hvis han får merit som ansøgt. 

Ansøger afvises idet SN finder ikke, at emnet fagligt ligger indenfor ingeniørområdet / M SN 

 

Tilstede: Rasmus Steengaard, Leif Jørgensen, Jens H. Andreasen, Stig Taps, Thomas D. Brunø, Jens 

Chr. Rauhe, Torben Ole Andersen; Rikke V. Mathiesen, Dmitrij Sleipnov. 

Referent: Lea Fransson Thiesen 
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faglige område, og bedre passer på hum eller samf. 

 

4. B. D. Mulighedskatalog 

• Ideer til besparelser på kvadratmeter i forhold til undervisning. Diskussion er pt. mest 

fokuseret på grupperum vs. undervisning og på at dele semestret op i to halvdele: 1 

udelukkende med undervisning (hvor man så ikke har grupperum), 2. halvdel fokuserer 

udelukkende på projekt i grupperum, der indrettes i samme undervisningslokale / 

seminarrum. MP6 har næsten kørt med denne model. Eksamen ligger lige efter 

kursusafslutning midt på semestret, nogle MP6 studerende mener dette tager meget tid fra 

projektperioden mens andre har været fint tilfredse med modellen. RVM: Modellen kan blive 

for ufleksibel. De studerende får generelt rigtigt meget fagligt ud af at samarbejde dagligt om 

et projekt. Dette kan komme i fare hvis faciliteterne ikke opfordrer / er indrettet til at 

gruppen kan mødes dagligt på campus. Hvis en anden brug af kvadratmeter kan medføre, at 

første studieår kan flytte til øst campus, vil SN meget gerne bakke op om dette. 

 

5. B. D. Status på studieordningsrevision 

• GBE: En i gangværende møderække på CIP og MTECH har en langsigtet revision som mål. Man 

vil bl.a. diskutere om adgangskravet matematik B skal ændres til matematik A. Dette skal nok 

afklares inden 1. september for at kunne træde i kraft hurtigst muligt (dvs. optaget 2016). 

• MP: En møderække er afholdt og overskrifterne er ved at falde på plads. Videnskabsteori er 

diskuteret i SES og aftagerne efterspørger mere virksomhedsøkonomi. SES nedsætter et 

videnskabsteoriudvalg, der bl.a. undersøger hvordan kursets indhold kan spredes ud på de 

forskellige semestre med passende progression frem imod BA projektet i stedet for at være 

et samlet 5 ECTS kursus. De 5 ECTS kan så eksempelvis bruges på virksomhedsøkonomi. 

• VS: Der er indkaldt til revisionsmøde i morgen, 12. juni. 

 

6. B. D. Qlikview frafaldstruede studerende F2014 

• Der er udsendt breve til de studerende i gul og rød kategori den 10.6.14 efter LFT har 

frasorteret de som studienævnet har kontakt med / har fået dispensation / er på lang afgang 

/ andre valide årsager.  Der er dog stadig studerende på listerne som ikke burde have fået en 

mail.  Der er en mindre overrepræsentation af OIM polyt og CST, samt på MP. Sidste år blev 

der gennemført 5 samtaler, primært i København.  

 

7. D. Forslag til kommende punkter 

• Akkrediteringsrapporter VS, GBE, OIM, GIM 

• Undervisning på tre campusser under studienævnet, hvordan håndterer SN dette? 
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• SN ønsker til pædagogisk udvikling for VIP 

• Matematik efter gymnasiereformen og hvilken betydning denne har for de nye studerendes 

forudsætninger indenfor faget og den undervisning de modtager. Lisbeth Fajstrup kunne 

måske bidrage til diskussionen. 

• Punkt til augustmøde: Kvalitetssikring på dagsorden på FSU i september. 

 

8. D. Eventuelt 

• ST bemærkede, at der er givet mange dispensationer til udsættelse af speciale. JHA: Der er 

givet nogle konduite udsættelse på 2-3 dage. Nogle medlemmer forholder sig kritisk til disse 

små udsættelser, da de andre studerende afleverer til deadline. JHA: der skal en god 

begrundelse til, ikke blot hvis de kan aflevere bedre projekt hvis de får 2-3 dage ekstra. De 

andre har været andre begrundet i sygdom og andre særlige omstændigheder, som de 

studerende ikke kan forventes at kunne planlægge sig ud af.  

• JHA har besluttet at fratræde som formand ved næste møde i august, hvorfor SN skal 

konstituere sig på ny til dette møde. JHA forsætter som menigt medlem indtil næste valg.  
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